

Press Release / Pressemitteilung

MLAWGROUP ADVISED UNITED MAPS IN FINANCING ROUND

Munich, November 11, 2008

MLawGroup advised United Maps in its most recent financing round.

Investors of this financing round (in an undisclosed amount) are SpaceTec Capital, HTGF and Bayernkapital.

United Maps generates a new generation of maps: richly detailed (e.g.: footpaths, mass transit lines, footprints of houses, etc.) intelligently layered, interlinked and fully routable. United Maps' white-labeled datasets enable intuitive usability for connected mobile devices, Business Process Optimization, multi-modal navigation and smarter location based applications – all on a mobile, human scale. United Maps operates in B2B and professional services, offering white-labeled and on-demand services. Nationwide Germany will be ready in Q1/09, followed by nationwide Austria and nationwide Switzerland in Q2/09 and a rollout of 200 larger European cities in Q3/09 and Q4/09. The roadmap for 2010 covers additional European countries and South Africa.

MLawGroup advised United Maps in all aspects of the transaction.

MLAWGROUP BERÄT UNITED MAPS BEI FINANZIERUNGSRUNDE

München, 11. November 2008

MLawGroup berät die United Maps GmbH, München, beim Abschluss einer Finanzierungsrunde.

Investoren dieser Finanzierungsrunde (in nicht veröffentlichter Höhe) sind SpaceTec Capital, HTGF sowie Bayernkapital.

United Maps verdichtet kartografische Vektordaten beliebiger Hersteller (z. B. Navteq, Tele Atlas oder Daten der Vermessungsverwaltungen) mit proprietären – exklusiv für United Maps entwickelten - Algorithmen und macht sie mit einer vollständig integrierten Topologie multimodal routingfähig für Anwendungen auf mobilen, connected devices, für Location Based Services und für den unternehmensinternen Gebrauch, z.B. bei Geschäftsprozessoptimierungen. United Maps füllt „die Lücken zwischen Straßennetzen“ mit relevanten, qualitätsgesicherten Inhalten, wie z.B. Gebäudeumrissen und thematischen Inhaltslayern. Deutschland wird in Q1/09 flächendeckend verfügbar sein, die Länder Österreich, Schweiz flächendeckend in Q2/09 und weitere ca. 200 europäische Zentren in Q3/09 und Q4/09. Weitere europäische Länder sowie Südafrika sind für 2010 geplant.

MLawGroup beriet United Maps in allen Aspekten der Transaktion.

Counsel to United Maps:

MLawGroup, München: Rainer Kreifels (Lead, Corporate), Dr. Johannes Maidl (Corporate), Henno Groell (IP), Manfred Schmid, FA f. Arbeitsrecht (Labor & Employment).

Counsel to Investors:

Taylor Wessing, Düsseldorf: Dr. Jürgen Burkart, Sonja Wagner.

Berater United Maps:

MLawGroup, München: Rainer Kreifels (Federführung, Corporate), Dr. Johannes Maidl (Corporate), Henno Groell (IP), Manfred Schmid, FA f. Arbeitsrecht (Labor & Employment).

Berater Investoren:

Taylor Wessing, Düsseldorf: Dr. Jürgen Burkart, Sonja Wagner.

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise our clients in the following practice areas:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, from start-up companies to listed companies.

Our clients appreciate the high quality of our work, our industry focus and our international expertise.

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir haben uns auf folgende Practice Areas spezialisiert:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe – vom jungen Start-up bis zum börsennotierten Konzern.

Unsere Mandanten schätzen unsere hochqualifizierte Beratung, unsere Branchenfokussierung sowie unsere internationale Erfahrung.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

RAINER KREIFELS

rainer.kreifels@mlawgroup.de
Tel.: +49 89 24 213 0
Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de